

**ACTA DE LA REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA
DE L'ATENEU BARCELONÈS
DE L'11 de JULIOL de 2017
(aprovada 12 setembre 2017)**

Assistents: Jordi Casassas, Gemma Calvet, Carles Llorens, Xavier Muñoz i Puiggròs, Jordi Coca, Carmen Adzerias, Carles Santacana, Joan Maluquer, Araceli Bruch, Enric Cirici.

Absents: Ramon Mir, Joan Josep González, Pilar Blasco, Pep Martí i Miquel Àngel Barrabia.

A les 14h, a la sala de Juntes, se celebra la reunió ordinària de la Junta Directiva corresponent al mes de juliol de 2017 amb els punts següents:

1. Aprovació de l'acta de la reunió anterior (juny)

S'aprova

2. Informacions del President

El President comenta el discurs inaugural del nou curs a realitzar, el proper 5 d'octubre de 2017, pel mateix senyor Casassas. El discurs versarà, des d'una perspectiva històrica, sobre la temàtica al voltant del concepte de Catalunya amb vocació d'Estat.

També comenta el projecte de confecció d'un text a entregar als nous socis en el qual s'expliquin els fets més destacables de la història de l'Ateneu.

3. Socis col·lectius i patrocini (Vicepresident segon)

El Vicepresident segon planteja la necessitat d'incidir en la figura dels patrocini i dels socis col·lectius, amb la idea de revitalitzar les seves aportacions en interès de la nostra entitat. La Vicepresidència econòmica resta oberta a rebre propostes i idees per a la recerca de nous Patrocini.

4. Informe de situació i propostes per a les col·leccions de la Biblioteca i Arxiu (Bibliotecari)

El Bibliotecari de la Junta Directiva, senyor Coca, es reafirma en la greu problemàtica en què es troba la Biblioteca, fent especial èmfasi en l'actual



manca d'espai per ubicar les noves adquisicions. També informa sobre un estudi, en elaboració, per replantejar l'aprofitament dels espais de la Biblioteca, i poder crear nous punts de lectura. El Bibliotecari entrega als membres de la Junta Directiva un document detallat sobre la crítica situació en què es troba la Biblioteca, a punt d'arribar al col·lapse.

5. Informació del Secretari

El Secretari informa que de moment es deixa sobre la taula la proposta de canvi d'horari d'atenció al públic, plantejada en el seu dia, a l'espera de trobar una solució factible amb els horaris del personal directament afectat per la proposta.

6. Eleccions a ponents de les seccions (Secretari)

a. Aprovació de la convocatòria

S'acorda convocar les eleccions dels ponents de cadascuna de les seccions de l'entitat el dimecres 25 d'octubre de 2017. Convocatòria que es farà arribar als socis a principi del mes de setembre.

b. Aprovació de les Bases de les eleccions

S'aprova la proposta presentada de "Bases per a les eleccions a ponents de les seccions 2017", en les quals es regulen el calendari i el procés electoral a seguir.

c. Determinar els membres de la Junta per a la Comissió Electoral

S'aprova que els membres de la Junta que conformaran la Comissió Electoral en el procés d'elecció a ponents de les seccions siguin: Araceli Bruch, Pep Martí i Xavier Muñoz i Puiggròs.

7. Estudi de l'advocat sobre la legalitat de l'operació de venda i reinversió del pis de Carles Guitart (Secretari)

Es valora l'informe jurídic encarregat a l'advocat Joan Maria Xiol, relatiu a les disposicions testamentàries del soci Carles Guitart a favor de l'Ateneu, així com les condicions i requisits per tal que, en cas que s'acordés, es fes efectiva la venda del pis provinent de l'esmentada disposició testamentària.

8. Presentació de l'informe de la Síndica del soci (Secretari) – informació verbal

La Síndica del soci, senyora Araceli Barrio, exposa en el seu informe diverses queixes de socis sobre el funcionament administratiu de l'entitat, tant pel que



fa a qüestions vinculades a determinat personal directiu, com respecte a temes puntuals relatius al manteniment de l'immoble. També comenta la petició de socis de poder realitzar alguns tràmits de forma presencial o telefònica, i no, com en alguns casos, per via telemàtica. A més recull queixes demanant que els joves puguin estar més integrats a l'Ateneu. Finalment fa propostes concretes: necessitat d'instal·lar una font d'aigua; instal·lació d'un microones en una aula i disponibilitat de coixins a la Biblioteca.

Diferents membres de la Junta intervenen per sol·licitar a la Síndica que quantifiqui les queixes, i informi sobre el nombre exacte de queixes en cadascun dels punts de l'informe. Qüestió que és acceptada i la Síndica es compromet a refer l'informe recollint aquestes dades.

Després d'un debat la Junta Directiva acorda:

- Agrair la feina i informació de la Síndica.
- Analitzar l'informe una vegada la Síndica quantifiqui el nombre de queixes.
- Valorar i donar resposta a les queixes el proper mes de setembre.
- Procedir a la compra d'una font d'aigua, que anirà connectada a la xarxa d'aigües de la casa, i serà depurada i refredada per la mateixa. L'aparell, conegut com a font "canaletes" no tindrà vasos. La ubicació de la font serà determinada pel conservador de la Junta Directiva, senyor Ramon Mir, d'acord amb el corresponent assessorament tècnic.

9. Informació sobre les tertúlies (C. Adzerias/MA Barrabia)

a. Reunió de coordinadors celebrada el 4 de juliol de 2017

La senyora Carme Adzerias informa sobre la reunió realitzada entre els representants de les tertúlies i els de la Junta Directiva, per tal de facilitar una beneficosa connexió institucional. També informa que en la mateixa trobada es va acordar realitzar dues reunions l'any, sens perjudici del contacte periòdic via correu electrònic per resoldre qualsevol qüestió.

b. Represa de l'activitat de la tertúlia "Economia i Literatura"

Es deixa el tema sobre la taula, pendent d'aportació de la documentació per part dels interessats.

c. Aprovació d'una nova sol·licitud: "Els segles d'Or. Cultura Europea dels segles XVI i XVII"

Es posposa, pendent d'una major informació.



10. Informació de la Vicepresidenta

La Vicepresidenta informa sobre la reunió amb Òmnium Cultural per a l'organització d'un acte, el 28 de setembre, en defensa del Referèndum, titulat "Tots pel referèndum".

També es congratula del Premi Crexells, recentment atorgat, com un gran llegat per l'Ateneu. Informa de la conferència del senyor Suso de Toro pel 12 de setembre, com a conferència commemorativa de l'Onze de setembre. Comenta també la preparació d'un cicle transversal amb les diferents seccions de l'Ateneu, sobre la Revolució Russa de 1917. Finalment comenta que hi ha un estudi en elaboració per tal de substituir els números de les aules per noms propis.

11. Aprovació de les altes i baixes de socis/sòcies del mes de juny 2017 (Secretari)

S'aprova

12. Informe de gerència del mes de juny 2017, elaborat per la Sra. Espinàs

S'aprova

13. Torn d'intervencions lliure

No n'hi ha.

Sense cap més qüestió, a les 17.40 hores es dona per acabada la reunió.



Xavier Muñoz Puiggròs
Secretari



Vistiplau, Jordi Casassas i Ymbert
President

